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Agenda 

 

1. Opening 

 

De voorzitter opent de vergadering. Hij geeft aan voor de gelegenheid in te 

vallen voor de reguliere voorzitting en meld dat dit een tijdelijke oplossing is 

om het AO toch door te kunnen laten gaan. 

Daarnaast meldt de voorzitter dat dit het laatste AO is waaraan Sietse Anema 

aan deel zal nemen. Dit in verband met zijn naderende pensionering.  
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2. Mededelingen 

 

2.1 Bezetting verenigingen AO 
DARU heeft bij monde van de secretaris van de vereniging aangegeven 
opgeheven te zijn. Dat heeft tot gevolg dat het AO zal worden voortgezet met 
de andere twee verenigingen die deelnemen: VERON en VRZA.  

 
Verenigingen geven aan dat DARU ook in de voorbespreking van dit AO geen 
punten heeft aangevoerd met het verzoek dit alsnog mee te nemen. 

 
2.2 Personele wijzigingen RDI 
Er zijn de nodige ontwikkelingen in de personele bezetting bij de RDI voor wat 
betreft rzam-activiteiten.  

Niels Bredewout, de reguliere voorzitter van het AO, is nog steeds uit de 
running. Er is een langzame terugkomst in gang gezet. Het zal nog enige tijd 
vergen voordat hij weer volledig aan de slag is. Sietse Anema zal begin juni 
2024 stoppen met werken om op 1 augustus 2024 met pensioen te gaan. Dit 
is dus zijn laatste AO. Johan Warmoeskerken zal vanaf 1 januari 2025 met 
pensioen gaan. Hij is de medewerker die onder andere de vergunning- en 
(handmatige) registratieverlening rzam doet. Voor de mensen die afzwaaien 

zal vervanging komen en daarvoor is de nodige inwerktijd beoogt. Dit zou 
mogelijk wat vertraging in dienstverlening kunnen  betekenen.  
 
2.3 Toezicht op amateurdiensten 

Bij de RDI willen we ons dit jaar buigen over de inrichting van het toezicht op 

de amateurdiensten. 1,5 jaar geleden zijn we gereorganiseerd. Met de huidige 

inrichting van de organisatie en de manier van werken komen verschillende 

vraagstukken over het toezicht weer aan het licht. 

Bij dit traject hoort de volledige inventarisatie van wat er nu gebeurt en de 

inventarisatie van de verschillende punten waarop inzet plaatsvindt. Er wordt 

bekeken of dit nog up-to-date is. Dit is niets anders dan een periodieke 

controle op de activiteiten. Er kunnen wijzigingen uit voortvloeien, maar dat 

hoeft op zichzelf niet. Uiteraard zullen de bevindingen t.z.t. met het AO 

worden gedeeld.  

 
2.4 Overgang examens naar het CBR 
Vanuit het CBR ontvangt de RDI goede signalen over de overdracht van de 

examens. Na ¾ jaar loopt alles naar behoren, is ons beeld. RDI stelt de vraag 
of dit beeld klopt en wat de ervaringen bij de verenigingen zijn. 
 

De verenigingen geven aan dat er vanuit de voorzitter van de SRE ook 
positieve signalen komen. Er is een goede samenwerking met het CBR ook 
voor wat betreft de verbetering van de kwaliteit van de examens. Daarnaast 
is er na gesprekken een iets flexibeler beleid over examens door mensen met 

een handicap gekomen. 
 
De mensen van de SRE doen wel mee met de ontwikkeling van de examens 
vanuit de Commissie van Deskundigen, waarbij ze helpen in de verbetering 
van de vragen. Bij de N-examens is het huidige slagingspercentage lager dan 
voorheen, maar de kwaliteit van de examens is goed aan de maat volgens de 
verenigingen. Er is een positief beeld, ook vanuit de rzam’ers. 

 
2.5 Lopende wijzigingen regelgeving 
Er loopt op dit moment een wijziging van de Regeling gebruik 
frequentieruimte zonder vergunning met meldplicht. Daarin is de aanpassing 

in het banddeel 50–50,5 MHz opgenomen. Om dit in gang te kunnen zetten 
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was eerst de aanpassing in het NFP noodzakelijk. Deze is eind november vorig 
jaar gepubliceerd en in werking getreden. 
 

De correctie in de 14 MHz-band is inmiddels doorgevoerd en van kracht.  
 
Vereniging geven aan blij te zijn dat er voortgang wordt geboekt. Ze maken 
de kanttekening dat het wel lang duurt. 
 
2.6 Overige 

In het ‘benen op tafel’-overleg van najaar vorig jaar is door VERON de wens 

uitgesproken om naast de AO’s tussentijds ook een moment te hebben tot 

contact tussen RDI en de verenigingen. Hierbij zou bijvoorbeeld aandacht 

kunnen zijn voor de stand van zaken van de verschillende actiepunten. RDI 

stelt voor dit verder vorm te geven voor dit jaar. Het voorstel is om 

tussentijds per mail een terugkoppeling te geven van de stand van zaken op 

de actiepunten tussen de AO’s door. Indien nodig kan alsnog besloten worden 

om een kort overleg in te plannen. 

 

2.7 Mededelingen vanuit Verenigingen 

De VERON geeft aan dat zij aanwezig zijn geweest bij het afscheid van Jaap 

Steenge. Was een goede bijeenkomst waarop teruggekeken werd op een 

goede samenwerking. 

 

Binnenkort zullen in de verenigingsraad van VERON voorstellen besproken 

worden over hoe om te gaan met de opleiding en examinering van morse. 
 

3. Agendapunten RDI 

 

3.1 Bovenregionale repeaterstations 
 

Er wordt gekeken naar het experiment met de bovenregionale 

repeaterstations. De mogelijkheid voor dergelijke stations is ingestoken bij 

wijze van ‘proef’. Begin 2020 is een evaluatie geweest van deze stations en 

de uitvoering van dit experiment. Daarin is ook genoemd dat het wenselijk is 

periodiek te evalueren. RDI wil de evaluatie gaan opstarten. De open vraag 

richting de verenigingen is ook: ‘Hoe deze vorm te geven?’. Er zijn daarbij in 

ieder geval twee kanten die belicht dienen te worden, de rzam-kant en de 

RDI-kant. 

In de rzam kant moet bv ook worden gekeken naar de mogelijke blokkade 

voor andere experimenten als gevolg van het landelijk vastzetten van 

frequenties  voor de bovenregionale stations.  

 

De verenigingen beginnen over de vergoedingen voor deze stations. Daarop 

geeft de RDI  aan dat er sprake is van een omslagstelsel. Een gedeelte van 

de (toezicht)kosten, want de afdrachten zijn niet kostendekkend, wordt 

gezamenlijk gedragen. Het is onmogelijk en niet noodzakelijk om kosten per 

vergunning te berekenen omdat het altijd momentopnames zijn. Waar het bij 

een repeater jaren goed gaat kan dat morgen tot inzet van toezicht komen. 

Het beeld dat een landelijk dekkende repeater alle aandacht opgesnoept is 

overigens niet juist, ook aan andere lokale repeaters heeft Toezicht de 

afgelopen jaren tijd moeten besteden.  
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De VRZA werp hierop een aantal vragen op die volgens haar relevant zijn: 

- Hoe zit het met toezicht op en in het kader van deze stations? 

- Zijn er extra inspanningen nodig om het aan de gang te houden vanuit 

gebruikers en overheid? 

- Hoe zit het met mogelijke gebruikersproblematiek? Door de omvang van 

het bereik van deze zender kan het gedrag een groter effect hebben. 

 

De verenigingen bespreken het ongewenste gedrag van gebruikers op de 

repeaterstations. Als zij van de overheid niet kunnen verwachten dat zij dit 

oplossen, dan moet de amateurgemeenschap kijken of ze het zelf kunnen 

inperken. Op dit gebied zijn al maatregelen in de maak bij een landelijke 

repeater. De RDI juicht deze initiatieven toe en is met verenigingen van 

mening dat hier veel problemen mee kunnen worden voorkomen.  

 

VERON geeft aan dat zij een verschuiving van regionale repeaters naar de 

landelijke repeaters signaleerde de afgelopen jaren. Mogelijk verdwijnt het 

sociale regionale karakter van repeaters en de amateursector hierdoor wat.  

VRZA ziet ook de verschuiving van analoog naar digitaal. De vorm is 

veranderd. Zij werpen de vraag op of bij het uitschakelen van de 

bovenregionale stations de regionale/lokale repeater weer meer zullen 

worden gebruikt? VERON deelt die vraag. De wereld van rzam verandert ook. 

Het sociale babbelen verandert. Jongere amateurs zijn er op een andere 

manier mee bezig.  

 

Resumerend worden bij de aanstaande evaluatie de twee kanten belichten: 

overheid en amateurs. RDI zal een aantal onderzoeksvragen vanuit 

overheidskant te formuleren. De verenigingen proberen dit vanuit de 

amateurkant. De contacten zullen verlopen via Alle de Jong als centraal 

aanspreekpunt namens de verenigingen. Van daaruit wordt gekeken naar wie 

er  een enquete zal worden gestuurd. De verenigingen zullen er over 

meedenken om via de verenigingen een goede doorsnee van de doelgroep te 

krijgen. 

 

 3.2 Storingsmeldingen/rapportages 

 
Vanuit de RDI licht Sietse Anema de rapportage van de storingsmeldingen 
(bijlage bij de agenda) toe. 
 

• Er is nu een mooie balans in aantallen storingsmeldingen tussen 
Novice en Full amateurs. Deze is ongeveer gelijk aan de verhouding 
N en F geregistreerden; 

• Breedbandige storingen komen steeds meer voor en zijn vaak 
moeilijk te lokaliseren, doordat het lichtnet als distributeer dient; 

• Zonnepaneleninstallaties worden als stoorbron minder aangeduid dan 
wel aangetroffen als in de begin periode van de zonnepanelen ‘rage’. 

Net als bij plasma TV’s en LED verlichting neemt de (EMC) kwaliteit 
toe naarmate het (markt)toezicht in Europa haar werk doet; 

• De RDI maakt zich zorgen over het feit dat het aantal incidenten 
rondom illegale ether activiteiten (FM-omroepband, MG-omroepband, 
6.6 MHz, 143 MHz, 433-435 MHz, 149MHz) door zendamateurs 
toeneemt. Deze zendamateurs dienen er ernstig rekening mee te 
houden dat bij constatering van deze illegale activiteiten ook de 

amateurregistraties wordt meegenomen in de sanctiemaatregelen; 
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Op de vraag van de verenigingen of er geluidsfiles beschikbaar zijn van 
storingen van b.v. zonnepanelen zodat amateurs deze zelf kunnen 
herkennen, geeft de RDI aan dat zij dat zelf niet hebben, maar dat het hun 

bekend is dat de RSGB en ARLL geluidsfiles van veel storende signalen en 
hun bronnen  hebben.  Zo kunnen wat signalen geduid worden door rzam’ers.  
 
Afsluitend geeft Sietse Anema aan dat de stoorgroep qua personele bezetting 
aan het veranderen is.   Er wordt gewerkt aan opvangen van dit verloop van 
capaciteit en ervaring, dit kan echter wel langere doorlooptijden en minder 

ervaren Inspecteurs met zich mee brengen. 

 
De verenigingen vragen of er ook meldingen zijn van of met elektrische 
auto’s. Hierop wordt geantwoord dat er meldingen zijn, maar niet over de 
auto’s, maar wel van laadpalen. Bij deze meldingen zijn geen rzam’ers 
betrokken. 
 
Verenigingen geven verder aan dat Wireless Power Transfer voor hen nog 

steeds een internationaal onderwerp van aandacht is. Het zou moeten 
kunnen, maar volgens de verenigingen niet zonder schade aan spectrum. De 
RDI is zich bewust van deze ontwikkelingen en levert op het gebied van EMC 
gedrag van deze systemen een belangrijke internationale bijdrage. 
 
De verenigingen sluiten dit agendapunt af met een woord van dank aan 

Sietse Anema en bieden hem een presentje aan namens de VERON en VRZA.  

 

 

4. Agendapunten verenigingen 

 

 4.1 23 cm-band 

De verenigingen zetten uiteen dat de WRC2023 is geweest, met guidelines 

over hoe amateurs zich dienen te gedragen ten opzichte van GALILEO. Er 

zitten daardoor veranderingen aan te komen. De vraag van de verenigingen is 

hoe dit wordt geïmplementeerd in de nationale wet- en regelgeving. Mogelijk 

moet de CEPT er nog over besluiten en welke gevolgen heeft het voor de 

vergunningen. De guidelines zouden consequenties kunnen hebben voor 

vergunningen zoals de ATV Repeaters en  1289-1299 FM-repeaters. Tevens 

geven de verenigingen aan dat binnen IARU er ook discussie gaande is over 

het bandplan waarbij deze in lijn wordt gebracht met de WRC23 guidelines. 

 

RDI antwoordt dat eventuele betrokkenheid van de verenigingen bij deze 

punten vanuit Den Haag dient plaats te vinden. Voor de implementatie zal 

mogelijk eerst het NFP moeten worden aangepast en  pas daarna kan het 

doorvloeien in de lagere regelgeving. Er zou beoordeeld moeten worden wat 

er aangepast moet worden en wanneer. De beleidskern van EZK staat 

hiervoor aan de lat en zou deze beoordeling dienen te maken. Mogelijk is het 

aan te raden het in de Nationale Voorbereidingscommissie (NVC) aan de orde 

te stellen. Er is nog geen zicht op wanneer de uitkomsten van de WRC 

verwerkt gaan worden. Dat zal naar schatting op zijn vroegst vanaf de tweede 

helft van dit jaar zijn. Indien hier zicht op is, zal dat meegenomen worden in 

het eerstvolgende AO. 

 

4.2 Uitbreiding 160-meterband 

NL kent een aantal restricties in de 160-meterband, in banden boven 1810-

1850 kHz-band. Dit is volgens de verenigingen anders dan in de ons 

omringende landen. Er zou volgens de verenigingen sprake zijn van een 
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beperkte duur van deze restricties. De restricties zouden gerelateerd zijn aan 

GMDSS. De verenigingen vragen of onderzocht kan worden of de restricties 

weggenomen kunnen worden, zodat de banddelen boven de 1850 kHz ook 

beschikbaar komen. 

 

RDI geeft hierop aan uit te zoeken wat de restricties zijn en wat de status 

hiervan is. Dit zal opgenomen worden op de Actiepuntenlijst. 

 

 4.3 Status AO aanpassing ToR 

DARU is weggevallen als deelnemer aan het AO. Daarnaast komen steeds 

meer beleidsmatige zaken die in het AO worden besproken. De verenigingen 

stellen de vraag of het AO daarvoor het juiste gremium is. Zij stellen de 

vraag of het AO ook een meer formeel karakter zou kunnen krijgen. 

 

RDI geeft hierop aan van het AO geen formeel overleg te kunnen maken. Dit 

omdat er in het AO geen besluitvorming plaatsvindt. Het AO is bedoeld om 

signalen vanuit de doelgroep op te halen. RDI denkt dat dit zo zou moeten 

blijven. Als de wens er bij verenigingen is om een overleg te hebben met een 

meer formeel karakter, dan geeft RDI de mogelijkheid mee om bij de 

Beleidsdirectie van EZK een dergelijk verzoek te doen. Daar worden de 

beleidskeuzes gemaakt.  RDI kan alleen signalen vanuit de verenigingen door 

geven naar de Beleidskern en kan daarop helaas niks toezeggen. 

 

De verenigingen doen een voorstel voor de aanpassing van de ToR. Daarop 

zal in het volgende AO op terug gekomen worden. 

 

4.4 Informatie over Entry Level Licence 

Binnen de Benelux IARU is er een discussie ontstaan over de zogenaamde 

Entry Level Licences (ELL), zoals omschreven en onderzocht in ECC Report 

89, uit 2006 

 

RDI geeft aan dat eerder al is gezegd vast te willen houden aan de huidige 

Novice- en Full-licenses en er niet nog één in de vorm van een ELL aan toe te 

voegen. Reden hiervoor is om wel een minimum te blijven hanteren om in te 

stappen. De N-licentie is een volwaardige licentie, net als F. 

 

VERON duidt de discussie door aan te geven dat het nog speelt bij andere 

nationale autoriteiten. De vraag is of andere landen de ELL internationaal 

erkennen. 

Hierop antwoordt RDI dat zij daar geen kennis van hebben. De ELL wordt niet 

als een mogelijkheid tot opstap naar een N of F gezien. Het is een oplossing 

van een probleem dat niet bekend is.  

 

De verenigingen zien hiervoor ook nog niet zozeer een behoefte binnen de 

doelgroep. 

 

4.5 Status ICNIRP2020 

Dit onderwerp betreft de wijziging van het Frequentiebesluit. De wijziging ligt 

bij de Beleidsdirectie en is nog in de ontwerpfase. Medio april is er een 

gesprek gepland tussen verenigingen en de Beleidsdirectie hierover.  
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Zoals eerder benoemd dienen deze aangelegenheden besproken te worden 

met de Beleidsdirectie. RDI zou enkel signalen kunnen doorgeven, maar kan 

hier geen besluitvorming op doen. 

 

Besloten wordt om dit onderwerp voor het AO 108 op agenda houden. 

 

4.6 Wat te doen bij noodcommunicatie 

Verenigingen hebben gezien dat in Amerika noodcommunicatie door rzam 

wordt toegestaan. In Nederland zouden amateurs een rol kunnen spelen in 

noodsituaties, landelijk of lokaal. De verenigingen vragen hoe vanuit 

Nederland hier tegenaan gekeken wordt. 

 

RDI wijst erop dat in Nederland formeel DARES (Dutch Amateur Radio 

Emergency Service) is geregeld. Dit loopt via het Ministerie van Binnenlandse 

Zaken. RDI heeft hier niet zozeer een standpunt over. Voor RDI is de rol die 

zij daarin kan spelen nog niet bekend. Wel geeft RDI mee, dat als het 

vraagstuk over de rol van rzam’ers bij noodcommunicatie raakt aan het 

vraagstuk over antennebeleid in geval van nood, dan zou dit iets zijn wat de 

verenigingen zouden moeten aankaarten bij de betreffende ministeries in 

Den Haag. 

 

4.7 Gesprek verenigingen over hoe serieus rzam wordt genomen 

Verenigingen melden dat de vorige keer dat zij met RDI spraken in een 

‘benen op tafel’-overleg zij al hebben aangegeven zich stuurloos te voelen in 

de contacten met RDI. Bij de verenigingen speelt het idee dat de contacten 

weg waren. De doorlooptijden van projecten en actiepunten is lang, een 

eerder AO-verslag dat te laat kwam waar snel op gereageerd zou moeten 

worden. Verenigingen willen meer duidelijkheid over de toezeggingen die 

gedaan worden en meer zicht op de voortgang. 

 

RDI betreurt dat dingen soms langer zijn blijven liggen. Er kan verbeterd 

worden waar het de RDI aan gaat. Dit wel met de kanttekening dat er niks 

gezegd kan worden over beleidszaken. Dit in lijn met dat wat eerder is 

genoemd bij andere agendapunten. Wel wordt toegezegd de communicatie 

tussen de AO-verenigingen en RDI te verbeteren. Verenigingen kunnen dan 

ook richting de leden beter communiceren. 

 

4.7 Zienswijze NFP m.b.t. Endoscopie in 70 cm-band 

Verenigingen zetten uiteen dat zij in mei vorig jaar, in overleg met de 

Beleidskern van EZK, de mededeling ontvingen dat deze wijziging in de 

pakketwijziging van het NFP zou zitten. Hierover is medio vorig jaar een 

internetconsultatie geweest. Verenigingen hadden hier eerder geen kennis 

van genomen. 

In de uiteindelijke NFP-wijziging is er aandacht voor dit onderdeel. De 

verenigingen vragen zich af of de betreffende capsules onder UWB’s (ulta 

wide band-apparatuur) vallen. Zo ja, kan er een risico zijn op bijvoorbeeld de 

werking van de capsules? In hoeverre is de medische wereld bekend met dat 

deze apparatuur werk op basis van gebruik op non-interference-basis 

(tertiaire status)? Zendamateurs hebben een primaire status in band 430-

436 MHz en secundair in band 436-440 MHz. De verenigingen maken zich 

zorgen over klachten en storingen die ondervonden kunnen worden. 
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Vanuit RDI wordt aangegeven dat bij fabrikanten van dergelijke medische 

apparatuur bekend is dat de frequentieband 430-438 MHz primair in gebruik 

is bij zendamateurs. Verder geeft zij aan dat deze implementatie een 

administratieve correctie is op een reeds lang bestaande medische praktijk 

die nog nooit tot (storings)problemen heeft geleid. RDI komt op korte termijn 

met een uitleg over deze medische toepassing in relatie tot 

radiozendamateurs. 

  
 

5. Actiepuntenlijst 

 

De actiepunten worden doorgenomen.  

 

98-01: vervolgoverleg LSA organiseren  

Zoals reeds genoemd in eerder AO’s ligt de ontwikkeling van LSA stil. Als LSA 

daadwerkelijke doorontwikkeld zal gaan worden, zal indien nodig hiervoor een 

nieuw actiepunt voor opgenomen kunnen worden. Dit punt wordt voor nu 

afgevoerd van de Actiepuntenlijst. 

 

101-02: overleg over frequentiebeleid 

De ‘Benen op tafel’- sessie heeft inmiddels plaatsgevonden. Dit actiepunt is 

afgerond en wordt geschrapt van de lijst. 

 

104-02: Aanpassing banddeel 50 – 50,5 MHz 

De hiervoor noodzakelijk aanpassing in de Regeling gebruik frequentieruimte 

zonder vergunning met meldplicht zit in een ver gevorderd stadium. Zie 

hiervoor ook bovenstaand agendapunt 2.5. De hoop is dat deze in de loop van 

het jaar in werking kan treden. 

 

Verenigingen stellen nogmaals de vraag over het maximale toegestane 

zendvermogen. Deze staat nu op 120 Watt. Verenigingen zien graag dat dit 

verhoogd wordt naar 400 Watt. Hier zal RDI nog op terug komen. 

 

105-01: AT vraagt het CBR om in het volgende AO toelichting te geven over 

de examens 

De communicatie over de examens verloopt tussen het CBR en de Commissie 

van Deskundigen. Er is voldoende informatie over de examens en er zijn geen 

vragen meer. Dit punt wordt als afgerond beschouwd.  

 

105-02: N-herijking, correctie 14 MHz 

Deze correctie is doorgevoerd. Het actiepunt is afgerond en kan van de lijst. 

 

105-03: Antenneplaatsing 

Eerder is vanuit RDI de terugkoppeling van de Beleidsdirectie EZK op dit 

onderdeel gedeeld met de verenigingen. Vanuit het AO en RDI kan hierop 

geen verdere actie meer op ondernomen worden. Dit punt is afrond en wordt 

van de lijst afgevoerd. 

 

107-01: Onderzoek restricties 160-meter-band 

RDI onderzoekt of de huidige restricties in de 160-meterband, in de banden 

boven de 1810-1850 kHz-band nog van kracht zijn. Zie hiervoor agendapunt 

4.2. 
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6. Onderwerpen uit internationale gremia 

 

Vanuit de verenigingen wordt gemeld dat vanuit de IARU in de 2 meter-band 

(144.000 - 144.010 MHz) ruimte is aangewezen voor een SBP ( Synchronised 

Beacon Project). Het gaat om een samenwerking met satelliet. Zij geven dan 

ook aan dat het kan zijn dat er een vergunningaanvraag komt voor een 

dergelijk baken. De huidige gedragslijn voorziet niet in deze mogelijkheid. De 

verenigingen werpen de vraag op of het mogelijk zou zijn om tabel 3 in de 

Gedragslijn met betrekking tot de 144 MHz hierop aan te passen. 

Verenigingen zullen hier op terug komen als de plannen voor het project 

concreet zijn. RDI geeft hierop aan hier nog geen kennis van te hebben. Hier 

zal naar gekeken moeten worden. 

 

Af en toe krijgen de verenigingen signalen dat er meer internationaal 

toestemmingen komen voor rzam’ers om actief te zijn op de 40.66-40.69. 

Vooralsnog is het te weinig om iets mee te doen in Nederland, maar het is een 

internationale ontwikkeling. 

 

 
  

Nr. 

 

Onderwerp Actie 

door 

Gereed 

voor 

Gereed 

98-01 Vervolgoverleg LSA organiseren 

 

RDI Oktober 

2019 

Afgerond 
en wordt 
afgevoerd 

101-

02 

Overleg over frequentiebeleid organiseren in 

september 2020. De verenigingen komen met 

een inputdocument.  

RDI 

/EZK 

en 

vereni

gingen 

September 

2020 

Afgerond 
en wordt 
afgevoerd 

104-

02 

Voorstel verenigingen aanpassing banddeel 50 

– 50,5 MHz en het wijzigen van de 

vermogensbeperking naar 400 Watt voor het 

primaire deel 

RDI AO-105 Q2 2024 

105-

01 

RDI vraagt het CBR om in het volgende AO 

toelichting te geven over de examens   

RDI AO-106 Afgerond 
en wordt 
afgevoerd 

105-

02 

N-herijking, correctie 14 MHz  RDI AO-107 Afgerond 

en wordt 
afgevoerd 

105-

03 

Navraag doen of en zo ja welke opvolging er 

wordt gegeven aan het overleg met EZK over 

antenneplaatsing 

RDI AO-106 Afgerond 
en wordt 
afgevoerd 

107-

01 

Onderzoek restricties 160-meter-band. 

Gekeken wordt of de restricties in de 1810-

1850 kHz-band nog van kracht zijn. 

RDI AO-108 Q3 2024 
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7. Ontwikkelingen in de amateurwereld  

 

Naast de eerdergenoemde punten zijn er geen andere ontwikkelingen die 

genoemd worden.  
 
 

8. Rondvraag/datum volgend overleg/sluiting 

 

De verenigingen uiten hun zorg over de inflexibiliteit van de mogelijkheid tot 

het aanvragen van bijzondere roepletters. Deze kunnen niet aangepast. Ook 

niet bij fouten in de aanvraag.  

 

Verder wordt vanuit de verenigingen de vraag gesteld of het mogelijk zou zijn 

om bij het CBR ook iets van operating practice onderdeel van examen te 

kunnen laten worden.  

RDI geeft aan dat het goed is om in een volgend overleg (AO) aandacht te 

hebben voor wat de rol van RDI hierin is en waar de grenzen liggen.  

 

Het volgende AO wordt voorlopig gepland op donderdag 31 oktober 13:00 

uur. Dit wordt gewijzigd of definitief gemaakt op later tijdstip. 

 


